
Vuoden 2025 osallistuva budjetointi 

 
Lähidemokratiatoimikunta 17.10.2024 § 78 
  
  

Valmistelija kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö 

 Lähidemokratiatoimikunnan vuoden 2025 talousarvioesitykseen on 
sisällytetty 30 000 €:n määräraha käytettäväksi osallistuvan budjetoinnin 
toteutukseen. Kokouksessaan 19.9.2024 69§ toimikunta linjasi, että 
vuonna 2025 yhteiskehittelyyn ja äänestykseen otetaan vain kohteita jotka 
sijoittuvat kantakaupungin ulkopuolelle. 
 
Esityslistan liitteenä esitys osallistuvan budjetoinnin toteuttamiseksi 
vuonna 2025. 

Esittelijä Kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö Pietarinen Ari 

Päätösesitys Lähidemokratiatoimikunta hyväksyy esityksen osallistuvan budjetoinnin 
toteuttamisesta vuonna 2025. 

Päätös Hyväksyttiin lisäyksellä, että liitteen vuosilukuvirheet korjataan 
pöytäkirjaan tulevaan liitteeseen. 

 
Lähidemokratiatoimikunta 21.01.2025 § 5 
  
  

Valmistelija kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö 

 Vuoden 2025 osallistuvan budjetoinnin ideointivaiheessa kaupunkilaiset 
jättivät kaikkiaan 111 ideaa joista 88 kohdistui kantakaupungin 
ulkopuolelle. Ideoita on voinut kommentoida 15.1. saakka.  
Esityslistan liitteenä ovat ideointikyselyn Pattijoelle, Saloisiin ja Vihantiin 
kohdistuneiden toteutuskepoisiksi arvioitujen ideoiden koonti. 

Esittelijä Kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö Pietarinen Ari 

Päätösesitys  Toimikunta asettaa äänestykseen seuraavat ehdotukset:   
 
1. kuntoportaat Arkkukariin (Huilamäkeen mahdollista)  
2. Lumijärven uimarannan kunnostus  
3. Huussi kuntoon (Mikonkarin uimaranta, kompostoiva laitos n. 2 500 €)  
4. Sosiaalitilat Kuuselaan (pukukoppien peruskorjaus)  



5. Kuuselan kentän aita (8-tien suuntaan)  
6. Kirkkojärven uimapaikka Vihanti (aluetta viihtyisämmäksi) 
7. Sorastuspolku Kirkkorämeelle  
8. Kuntoportaat Alpuan hiihtomajalle  
9. Koirapuisto Pattijoelle   
10. Eskonpolku kuntoon (n. 12 000 €) 
11. Jokelan kentän asfaltointi  
12. Honganpalon kuntopiste (kuntoilutukkeja ja kuntoradan valaistus)  
13. Kuuselan tenniskenttä (onnistuu tekonurmena)  
14. Kuntoportaat Kuuselaan (20 m) 
15. Hummastinvaaran lintutorni  
16. Skeittipaikka Vihantiin (asfaltointi ja muutama obstaakkeli)  
17. Boulderointikivi ( kiipeilyseinä Kuuselaan) 
18. Alpuanharjun kilpalatujen teko (osittain) 
19. Haapajärven kehittäminen (esteetön kulku kodalle) 

Päätös Keskustelun kuluessa Pekka Karjula esitti Kari Pietilän kannattamana, että 
äänestykseen otetaan myös Pattijoen ja Vihannin ulkokuntosaleja 
koskevat ideat. Koska oli tehty pohjaesityksestä poikkeava, kannatettu 
ehdotus, tuli asiasta äänestää.   
 
Puheenjohtaja esitti äänestysjärjestykseksi pohjaehdotus JAA ja 
vastaehdotus EI. Menettely hyväksyttiin.Suoritetussa 
kättennostoäänestyksessä pohjaehdotusta kannatti 6 jäsentä (Säily, 
Piippo, Kauppinen, Ervasti, Mattila, Törmikoski) ja vastaehdotusta 2 
jäsentä (Karjula, Pietilä) 
 
Toimikunta hyväksyi pohjaehdotuksen.  
Riina Hanhisuanto ja Henna Malkamäki saapuivat asian käsittelyn aikana 
klo 18.42. 

 

Lähidemokratiatoimikunta 13.03.2025 § 22 
    
741/02.02.00/2024    

Valmistelija kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö 

 Kaupunkilaiset ovat voineet äänestää ehdotuksia ajalla 1.-28.2. 2025. 
Äänioikeuttaan käytti 319 kaupunkilaista ja ääniä annettiin kaikkiaan 784. 
Äänestystulos on esityslistan liitteenä.  Eniten ääniä (86) sai Kirkkojärven 
uimarannan kunnostusta koskeva ehdotus. Toiseksi eniten (78) ääniä 
annettiin Lumijärven uimarannan kunnostusta koskevalle ehdotukselle.  

Esittelijä Kansalaistoiminnan ja osallisuuden päällikkö Pietarinen Ari 



Päätösesitys Osoitetaan vuoden 2025 osallistuvan budjetoinnin määräraha kahdelle 
eniten ääniä saaneelle kohteelle Kirkkojärven ja Lumijärven uimarantojen 
kunnostamiseen. 

Päätös Hyväksyttiin. Toimikunta edellyttää toimenpiteiden suunnittelua yhdessä 
kyläläisten kanssa. 
 
Pekka Karjula esitti Kari Pietilän kannattamana, että mikäli rahaa jää 
kyseisten kohteiden toteuttamisen jäkeen käyttämättä, osoitetaan jäljelle 
jäänyt määräraha Mikonkarin uimarannan WC:n uusimiseen.   
 
Toimikunta hyväksyi Karjulan esityksen ponsilausumana. 


